

Notulen van de 308^e vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op dinsdag 18 juli 2023 om 21.00 bij Anne

Aanwezig:

Lilian Steyvers	voorzitter
Roelof Kraak	secretaris
Siska Wieland	penningmeester, Financiën
Anne Vogt	algemeen bestuurslid, Duurzaamheid
Edwin Rood	algemeen bestuurslid

1. Vaststelling agenda

2. Notulen 307^e vergadering

Deze notulen zijn nog niet klaar dus worden volgende week besproken

3. Actie- en besluitenlijst 307

Deze zijn nog niet klaar dus worden volgende week besproken

4. Voortgang DMJOP

- inspectierapporten van Sikkema en Rozema gereed.
- bevindingen Sikkema over effect van roest op draagbalk.
- tekst mailing aan Hans de Bruin > Er is een brief opgesteld die we willen verzenden deze brief bespreken we en wordt definitief gemaakt. Deze kan verzonden worden uiterste datum om in gesprek te gaan is 1 september. Deze brief wordt verstuurd na de vakantie van Roelof en Lilian.
- tekstvoorstel nieuwsbrief over voortgang DMJOP (zie bijlage).
- hoe verder communiceren met leden, nieuwsbrief wordt even uitgesteld
- voortgang bestek; offerte vragen over dak aan Sikkema en Van Veen
- gesprek met Eltjo Smit over beleid dorpshuizen op 15 juni.
- voortgang bezwaarbrief, nog niks van gehoord, Roelof en Anne kijken nog even of we alles goed behandeld hebben. Roelof gaat nog even bellen omdat er geen reactie is gekomen.
- update over inschatting MOL-subsidie zoals het nu lijkt krijg we 4 of 5 keer de afgesproken subsidie.
- De schilder is geweest; de dakrand is geschilderd.
- Ake heeft een oorzaak gevonden van de lekkage, dit betreft een ijzeren balk die roest waardoor er werking in de muur zit, met scheuren, het erfgoed loket wordt ingehuurd om te kijken hoe dit op te lossen is deze komt donderdag 20 juli om 14.30 uur. Anne en Lilian zijn daarbij aanwezig.

5. Financiën

-stand van zaken, wordt niet besproken.

6. Projecten/ overige activiteiten

Het bord dat bij het theehuis hangt (theehuis Vredewold) is weg gehaald, om te kijken of dit gerestaureerd kan worden.

Het lijkt dat er 20 uur ingestoken moet worden, dit zou ons 150 euro kosten. Dan moet er nog een schilder ingehuurd worden die de omlijsting moet herstellen.

Lilian gaat met haar in gesprek dat we dit een goed plan vinden. Ze vraagt nog wel even naar de omlijsting. Mogelijk kunnen we dit bij de Dijkweringstichting indienen.

Terugblik:

-aanschuiftafel 24 juni

Gepland

-Hek van de dam 2 september; herhaling vooraankondiging?

-zomer BBQ 9 september; herhaling vooraankondiging?

7. Mededelingen/ ingekomen stukken

-huis aan huis mailing van Provincie over doorfietsroute Leek-Groningen (start eerste fase Hoofdstraat Midwolde/Lettelbert

-deelname Anne en Roelof aan digitaal overleg over DUMAVA 19 juli

-nieuwsbrief Groninger Dorpen 29 juni

8. Rondvraag/ volgende vergadering

Volgende vergadering 15 augustus